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Vragen van de leden Besselink en
Kalma (beiden PvdA) aan de
ministers van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap en van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
onderzoek van de AOb over de hoge
vergoedingen van bestuurders in het
hoger onderwijs. (Ingezonden
5 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
onderzoek1 van de AOb over de hoge
vergoedingen van de bestuurders in
het Hoger Onderwijs (AOb,
3 september 2008)

2
Deelt u de mening dat het niet zo kan
zijn dat een salarismaximering van
bestuurders leidt tot constructies
waarbij de salarismaximering wordt
gecompenseerd met van interessante
(vertrek) bonussen?

3
Kunt u beiden, gelet ook op de rol
van de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit bij de
Wageningen Universiteit en
Researchcentrum, vertellen of u in
overleg wilt treden met de Raden van
Toezicht van de instellingen die onder
uw respectievelijke ministeries vallen,
over deze hoge vergoedingen? Zo
neen, waarom niet?

4
Bent u beiden bereid om met
duidelijke richtlijnen te komen
waaraan de hoogte van inkomsten,

premies en (vertrek)bonussen voor
alle bestuurders in het hoger
onderwijs moeten voldoen? En hoe
beoordeelt u in deze de voorstellen
van de AOb?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Jasper van Dijk (SP), ingezonden
4 september 2008, (vraagnummer
2008Z01692/2070828840).

1 http://www.aob.nl/i.aspx?p=nws&a=7127

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2007–2008 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0708tkkvl2070828990
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2008 Tweede Kamer, vergaderjaar 2007–2008, Vragen


